
Životopis Jiřího Hradeckého

Jiří Hradecký se narodil 27.3 1944 v Příbrami na Moravě.
Pan Hradecký a všechny děti z Příbrami po válce nastoupili do školky a poté do školy, která
byla od 1. ročníku až do 5.
1., 2. a 3. ročník zde začal pionýr kam pan Hradecký následně chodil.
Po 5. ročníku na základní škole v Příbrami, začal pan Hradecký chodit do školy na Zastávku
u Brna.
Po 8. ročníku základní školy se musel v 14-15 začít učit řemeslu. Pana Hradeckého poslal
jeho  otec  do  učení  ve  firmě  v  Brně,  Královopolská  strojírna,  tehdy  renomovaná,  kde
vytvářely chemické celky na hnojiva . Jiří šel na obor se specializací na sváření.
Po škole začal pracovat v Královopolské jako svářeč.
V té době se stavěla jaderná elektrárna a Královopolská měla za úkol jim vytvářet součástky.
Měli tam na to dokonce i jednu celou halu.
Pan Hradecký byl zařazen jako specialista do příprav na výrobu zařízení pro jádro. 
Postupem času chtěl vyšší stupeň vzdělání, proto se hlásil na průmyslovou školu, kam se
pak dostal. Studoval zde 5 let ale jen na dálku, musel v té době ještě pracovat. 
Po ukončení studia byl stále zaměstnanec ve výrobě pro jaderný program.
Mezi studiem a prací byl pan Hradecký roku 1968 s přáteli a se svojí dívkou v Jugoslávii,
kde se jejich dovolená protáhla o dva týdny, ale nakonec se vrátili domů .
V roce 1982 byl vyslán do Ruska, do města Kemerovo na montáž, v Rusku na Sibiři strávil
rok, musel jít i za severní polární kruh, doma nechal ženu a 2 syny.
V roce 1985 se začala stavět jaderná elektrárna Dukovany, pan Hradecký požádal vedení,
jestli  by  tam na rok  nemohl  jít  do  skupiny  nájezdníků  a  vedení  svolilo.  Místo  roku zde
pracoval 18 let.
V roce 1987  byl  pan Hradecký pověřen vést  skupinu  Královopolské,  která  tam byla  na
dostavbu, to byly pomocné skupiny na úklid chemických kontaminovaných látek. 
V roce 2002 končila výstavba v Dukovanech a v Příbrami se chystaly volby do obecního
zastupiteltva, do kterých místní požádali pana Hradeckého jako kandidáta. Pan Hradecký se
stal starostou obce Příbram na Moravě a byl jím až do roku 2010.
Po roce 2010 šel pan Hradecký do důchodu.
Ted´ stále žije v Příbrami na Moravě se svojí ženou, od syna za chvíli budou mít vnučku a
chtějí aby další generace měly krásný život.


